
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings överstyrelse på Stadion 
den 4/2 1952;

närvarande: Larson, Rinman, Norén, Liliequist.

§ 1. Ordf. Öppnande sammanträdet.

§ 2. Ordf. meddelade att i fråga om det sökta lånet hos Sthlms stad
krävdes av DIF en ekonomisk tablå närmast avseende DIF:s bok
slut. Uppdrogs åt ordf. och Rinman komplettera handlingarna i 
enlighet härmed.

§ 3. Föredrog ordf. ett brev från Skidförbundets ordf. B. Kjellström
med förslag om samtävling med DIF/Skidförbundet i backe den 2/3/52 
varvid Djurgården skulle erhålla 30 % av nettot. Sekreteraren an
såg DIF:s andel för liten utan att ha något yrkande.

§ 4. Norén rapporterade om de till den 7/2 planerade boxnings tävlingarna
med en ungersk trupp och med AIF, Solna och Örnen som medarran
gör till DIF. En från DIF:s boxningssektion utlovad skrivelse med 
begäran om sanktion hade utlovats till Överstyrelsen men ej an
länt vid tiden för dagens sammanträde. Norén redogjorde för av 
honom kända detaljer: ungerska truppen skulle omfatta 23 man, 
varav 10 startande i tävlingarna och med ett begärt resebidrag 
på kr. 100:- för sammanlagt 12 man och med hemresa senast den 
14/2, till vilken tidpunkt arrangörerna skulle svara för uppe
hällskostnader. Sammanlagda utgifter beräknades till 10.400 kr. 
Beslöts att senare under kvällens lopp söka kontakt med repre
sentanter för de medarrangerande klubbarna och DIF:s egna sek
tionsledare.

§ 5. Övergicks till smtr. med skidsektionsstyrelsen /Hedjerson, Benson,
Björn Lindgren, Nirling, Kemmlert/. Hedjerson meddelade om preli
minär överenskommelse i Falun med Skidförbundsrepresentanten Gran
berg att nettot på tävlingarna i Hammarbybacken den 2/3/52 skulle 
delas lika mellan förbundet och DIF, Beslöts :att skidsektionen 
skulle träffa definitiv Överenskommelse med Förbundet och dis
kuterades i samband därmed detaljarrangemangen i skidbacken. Sek
tionens skrivelse till Förbundet skulle i kopia tillställas Över
styrelsen.

§ 6. Hedjerson meddelades på begäran uppgift om nettot på SM-backtäv
lingarna 1951 och en del andra inkomstposter. Med ledning härav 
begärde Hedjerson besked hur Överstyrelsen tänkt sig beskatt
ningen av sektionstävlingarna. Larson redogjorde för amorterings
planen för kostnaderna för skidbacksbygget (cirka 130.000 kronor) 
och erinrade om tidigare överenskommelse att alla inkomster på 
skidevenemang skola tas in för amortering på backbygget, sedan 
sektionens behov för tävlingsverksamheten och andra oundgängliga 
utgifter dessförinnan tillgodosetts. Enhälligt förklarade sig samt
liga från skidsektionsstyrelsen godkänna denna överenskommelse.

§ 7. Rinman begärde upplysningar om skidsektionens utgifter och skul
der och gavs sådana besked, att i stort sett alla skulder /utom 
en skuld till B. Nylund/ numera reglerats. Av de på NK inköpta 
tröjorna hade fyra skänkts till de bästa aktiva hopparna, tre 
fanns kvar i lager, övriga sålda.

§ 8. Beslöts ge skidsektionen tillstånd att bekosta uppsättande av
trådstängsel i skidbacken för hindrande av åskådare att tränga 
för nära inpå underbacken och därmed hindra domarnas möjligheter 
att följa hopparna i nedslaget. Kostnadsberäknat av Nirling till c:a 1.000.

§ 9. Beslöts att den på Björn Lindgren ställda checkräkningen i En
skilda Banken skulle överföras på Djurgårdens Idrottsförening,

§ 10. Från boxningssektionen anlände sekr. Gösta Dahlberg med sådana



uppgifter om tävlingarna den 7/2, att Överstyrelsen beslöt 
avbryta sammanträdet och uppsöka övriga boxningsrepresentan
ter på Hotel Excelsior. Här togs kontakt med AIF:s, Solnas 
och DIF:s sektionsrepr. G. Dahlberg och Gerh. Carlsson. Ör
nens ledare G. Martinsson hade avlägsnat sig sedan han med
delat sig bered att i motsats till tidigare uppgifter binda 
sin förening som medarrangörer till samma ekonomiska för
pliktelser som de tre andra klubbarna. Det konstaterades, 
att från Svenska Boxningsförbundet inte skulle lämnas sank
tion för den ungerska truppens uppträdande i någon landsorts
tävling mer än på högst en ort. Efter en ingående diskussion 
beslöts att försöka få förbundet att bevilja sanktion för 
ytterligare någon tävling. I övrigt uppdrogs åt de olika 
boxningsrepresentanterna att dels uppgöra en ekonomisk kal
kyl för tävlingarna dels kontakta för Örnens G. Martinsson 
för att erhålla dennes påskrift på en överenskommelse att 
de fyra klubbarna skulle svara för 1/4 av inkomster och 
utgifter. Detta blev också beslutat som förutsättning för 
att Djurgården skulle deltaga som medarrangör.

11. Överstyrelsen avslutade sedan sitt sammanträde med att upp
dra åt Norén att följa utvecklingen av boxningsunderhand
lingarna.


